




 





Verksamhetsberättelse för lagen i Skälby IBK 

säsongen 2011 / 2012 
  
P98/99 
P97 
DJ / Dam 
Rullstolsinnebandy 

  



Verksamhetsberättelse för P98/99 säsongen 11 / 12 
Ledare:   
Mika Kaipainen,Niklas Karlsson,Alexander Kedebro,Sebastian Verdejo 
 
Sportsligt: 
Vi har tränat 3 ggr/vecka från aug. månad fram till dec. Sedan 2ggr/vecka 
från jan. till slutet av april.  Har spelat Norrköpingscupen (semifinal i A-slutsspel),                  
Mälarenergi cup (kvartsfinal i A-slutsspel), Newbody cup (SM). 
Vi har också spelat seriespel i P98 och DM. 
Har från jan. tränat 1ggr/vecka tillsammans med Barkarö SK. 
 
Spelarläget: 
14spelare + 4 ledare 
 
Administrativt: 
Hemsidan fungerar bra – informationen har uppdaterats regelbundet och i stort sett all 
information kring laget sköts via hemsidan/SMS. 
 
  
Ekonomi: 
10.000kr. (rest.chansen), inkomster från arr.av Newbody cup tillsammans med P-97.  
 
Utbildning: 
- 
   
Övrigt: 
Föräldramöten har hållits i början av säsongen, under hösten och vid säsongens slut. 
I april månad hölls möte tillsammans med Barkarö SK inför sammanslagning till säsong 
2012/13. 
Avslutning hölls 22/4 på Restaurang Indiana. 
 



Verksamhetsberättelse P97 säsongen 11 / 12 
Ledare: Hans Lilja, Erik Johansson, Fredrik Lanehed, Christian Dahlqvist, Miko Salomaa 
 
Sportsligt: 
Träning har hållits i St:Ilianskolan 3 gg/vecka från och med mitten av september till och 
med mitten av april.  
 
Flera matcher har spelats under säsongen. Laget har spelat i P 97 -seriespel, samt P95-
serien. Resultatmässigt vannlaget P97-serien och slutade trea i P95-serien. 
Laget har även deltagit i 5 cuper – Scorpions Cup – Siver i klassen P97, Storvretacupen  - 
Silver i klassen P97 svår, Cramocup – Guld i klassen P97 samt Tampere Foorball Cup i 
Tammerfors – Guld i klassen P97. Laget ställde upp i DM P97 och vann klassen. I 
Ungdoms-SM (Newbody cup) gick laget till slutspelet i Falun och där blev det en 
sjundeplats. 
  
Spelarläget: 
Ett par spelare lämnade truppen i början av säsongen för spel i VSK´s fotbollsakademi. 
Från och med januari har två spelare från Per-Ols anslutit. Spelartruppen har varit stabil 
på 18 spelare under hela säsongen, varav två målvakter. 
 
Administrativt: 
Hemsidan fungerar bra – informationen har uppdaterats regelbundet och i stort sett all 
information kring laget sköts via hemsidan.  
  
Ekonomiskt: 
Laget har under säsongen varit involverat i ett projekt ”Allsidig träning för att undvika 
skador” och har därigenom fått medel från Idrottslyftet. Olika aktiviteter har genomförts 
inom projekte. Medel har erhållits från Idrottslyftet. 
Ytterligare aktiviteter för att få in pengar till laget har varit försäljning av 
restaurangchansen, NewBody, Vi har även haft några sponsorer under säsongen, Tack 
till: Midroc, Seco Tools och Bodéns. 
 
Utbildning: 
En ledare har genomgått BLOCK1- utbildning under säsongen. Medel har beviljats från 
Idrottslyftet. 
 
Övrigt: 
Föräldramöten har hållits i början av säsongen, under hösten och vid säsongens slut. 
Laget har varit ansvarig för att arrangera Steg 1 i SM för P97.  
Laget har varit hallansvariga på St:Ilian vid ett flertal tillfällen. En mycket lyckad 
”supporterresa” i samband med cupen i Tammerfors genomfördes. Ca 20 
föräldrar/syskon följde med.  
 
 



Verksamhetsberättelse Dam & DJ 18/20 säsongen 11/12 
 
Ledare: Jazza Jansson, Janne Melin, Linda Henriksson, Jenny Lindhal och Thomas 
Machacny 
 
Sportsligt: Träning har hållits i S:T Ilians skolan 3 gg/vecka gemensamt med dam/dj 
under hela säsongen.  
Vi startade upp i tre serier dam, dj och F-95 men fick dra oss ur flickserien för att vi ej 
hade tillräckligt med spelare. 
Samarbetet med klubben Torshälla blev inte vad vi hade förutspått utan vi fick dra oss ur 
med de spelare som vi hade utlånade och tyvärr så fick Torshälla dra sig ur dam 2an i 
Sörmlandsserien.  
Målet med våra damer var att spela i hopp  laget och komma i den övre halvan till 
slutspel och det lyckades. 
DJ laget var att de som inte får lika mycket speltid/matchtid skulle kunna utvecklas .. 
Placerings messigt blev dj 3,a i serien. 
Lagen har deltagit i fem cuper denna säsong. 
AXA Cup både vinter & vår, Kungsör cupen Mälarenergi cupen och Göteborgscupen. 
Spelmässigt så har lagen presterat ett eget och mycket bra spel. 
 
Spelarläget: Det har kommit in ca.16 nya spelare till denna säsong som spelat in sig i 
truppen. Är i nuläget 31 spelare. 
 
Administrativt: Hemsidan används för fast information. FB används för snabb och 
löpande info. 
 
Ekonomi: Alla spelare i dam/dj har ett eget konto som jobbpengar fördelas 70% spelaren 
30% laget de jobb som laget har haft är vika julkort, fönsterputs, packa kassar på Ö&B, 
inventering på Willys. Vi har även sålt Newbody och provat på ett nytt klädesmärke 
Gutz. Pengarna har gått till cuper och tränings material. 
 
Utbildning: Det anmäldes två ledare för Block 1an men bara en deltog. (Jennie Lindhal) 
 
Övrigt: vi har haft träningar med Malmabergs damlag eftersom de var för få för att kunna 
hålla en träning med kvalitet. Två av våra spelare är nominerade/anmälda till F-97 
länslag. 
Annars så jobbar alla på för att det skall vara glädje med och inte bara prestation mässiga 
resultat. 
 
  



Verksamhetsberättelse  Rullstolsinnebandyn  säsongen 11/12  
 
Ledare: Thomas Machacny, Jessica Machacny, Jazza Jansson och Janne Melin. 
 
Sportsligt: Laget startades upp i september efter att föreningen blivit godkända av 
svenska handikapps förbundet och paraolympiska kometen.  Laget bestod av 7 st 
ungdomar som tränade varje tisdag i S:T Ilians sporthall vi har ett samarbete med 
Eskilstunas rullisar och har varit hos dom på träningsläger. November åkte vi till 
Göteborgs Open och deltog i olika grenar Innebandy guldet tog vi med oss hem. Vi 
deltog i Talangjakten och lyckades locka fler spelare till oss. Tre lirare till i truppen. 
 
Spelarläget: Vi är 10 st spelare med klassad RB 
 
Administrativt: Hemsidan används för fast information. FB används för snabb och 
löpande info. 
 
Ekonomi: Laget har fått bidrag för att köpa in rullstolar och material 100 000 kr. Varav 
matchtröjor, bollar, konor och träningsoveraller har införskaffats. Ytterligare har SISU 
bidrag sökts och godkänts 50 000 varav hälften delas ut nästa säsong dessa är till för 
ledararvoden och milpengar till spelare som har långt till hallen. Laget har även sålt 
kläder Gutz. 
 
Utbildning: Inga utbildningar har genomförts denna säsong. 
 
Övrigt: Samarbetet med Eskilstunas innebandy rullisar kommer att öka till nästa säsong, 
vi har även ett samarbete med RBU som vi samåkte med till Göteborg Open och kommer 
att ha sommar träning på ringvallen med. Västmanlands innebandyförbund tillsammans 
med team Sportia sponsrade laget med klubbor.  
 



 
Skälby brutet 
år 

        

    Utskriftsdatum 2012-
05-05      

Resultaträkning         
Räkenskapsår:         
2011-05-01--2012-04-
30         
  Intäkter        
  3053 Anmälningsavgifter   4000,00   
  3099 Övriga intäkter   46579,50   
  3153 Anmälnings/Deltagaravgift  64970,00   
  3210 Sponsorintäkter   25000,00   
  3380 Andra aktiviteter   16400,00   
  3510 Kiosk och serveringsintäk   3397,00   
  3590 Övriga försäljingsintäkte   193177,00   
  3810 Kommunalt bidrag   266750,00   
  3820 Statligt bidrag   61749,93   
  3880 Övriga bidrag   28200,00   
  3890 Medlemsavgifter   28200,00   
  3895 Deltagar/Träningsavgifter   51900,00   
    Summa intäkter    790323,43 
  Kostnader       
  4058 Plan/Hallhyror   -

173500,00   
  4061 Domarkostnader   -40670,00   
  4063 Licensavgifter   -17180,00   
  4064 Övergångskostnader   -4000,00   
  4068 Förbundsavgifter   -68750,00   
  4071 Kostnad cuper   -

122027,40   

  4099 Övriga kostnader   -
128947,24   

  4540 Inköp av utrustning   -
217400,00   

  6590 Kostnnad Plusgirot   -2070,50   
  7612 Utbildn. idrottsutövare/d   -2700,00   
   Summa Kostnader     -

777245,14 
  Årets Resultat      13078,29 
          
          

 



 

Skälby brutet år        

   
Utskriftsdatum 2012-05-

05      

Balansräkning        
Räkenskapsår:        
2011-05-01--2012-04-30        
  Tillgångar       
 1920 Plusgiro    248190   
   Summa Tillgångar    248190 
 Skulder        

 2010 Eget kapital    
-

235112   
 2999 Redovisat resultat   -13078   

  Summa Skulder     
-

248190 
         
         
         
         



 
 



 
 

 

Information till ”gamla” och nya medlemmar i Skälby 
IBK 
 
Välkommen till en ny säsong i Skälby IBK! 
 
Innebandysäsongen 2011/2012 har just avslutats – MEN i och med att vi snart passerar 
1/5 så har nästa säsong precis börjat….. 
Det är nu planeringen inför säsongen 2012/2013sätter igång på allvar med anmälan till 
seriespel / hallbokningar / läggning av spelschema / inbetalning av licenser och 
övergångar / anmälan till SM-spel för några lag osv . Allt det här ska vara klart till vi 
kommer in i hallarna igen under september…., och då förväntar oss att det bara ska flyta 
på, att allt är klart. 
 
I Skälby IBK fungerar det så att alla lag är ”självfinansierade”.  Man betalar en 
medlemsavgift – som går till föreningsgemensamma kostnader – och en deltagaravgift – 
som går direkt till lagen. Hur stor avgifterna blir kommer att fastställas på årsmötet 11/6 – 
nedan är det förslag som styrelsen kommer att lägga.  
 
Varje spelare i Skälby IBK får själv bekosta strumpor, träningskläder, overall och övrig 
utrustning. Föreningen håller med matchtröjor. 
 
Förutom kommunala- och statliga aktivitetsstöd så är lagen i behov av annan 
finansiering. Några ”föreningsgemensamma” aktiviteter kommer att genomföras. 
Försäljning av restaurangchansen (augusti – september), Gutz – konkurrent till NewBody 
(våren / sommaren), Inventering vid tre tillfällen på Willys (30/4, xxx, 1/1). Vid 
inventeringarna hjälps hela föreningen åt – pengarna, 30 000 kr fördelas till lagkassorna. 
Personliga spelarkonton som administreras av lagen finns också i några lag. 
  
Spelaren ska betala den avgift där spelaren ”huvudsakligen” kommer att bedriva 
sin verksamhet. 
 
Förslag:  
Medlemsavgiften ligger oförändrad på 400 kronor/medlem eller 600 kr/familj. 
 
Deltagaravgift enligt följande: 

Västerås 2012-04-23 



 Seriespel 98/99, 97  600 kronor/spelare  
 Seriespel DJ/HJ   900 kronor/spelare   
 Seriespel Dam/Herr Div.3  1100 kronor/spelare 

För spelare över 20 år (ej bidragsberättigade) tillkommer 500 kr per spelare 
i deltagaravgift. 

 
För att ett Herrlag ska startas upp så krävs att minst 15 spelare finnas klara för klubben 
och att medlemsavgiften + mist halva deltagaravgiften betalas in före 31/5-2012. Detta 
för att säkerställa att vi verkligen har en trupp till kommande säsong. 
Pengarna betalas in på pg. 429 91 47 – 1 (Skälby IBK). Kom ihåg att ange namn på 
spelaren som betalningen avser.  
 
Skicka ett mail till erik-annsofie@telia.com i samband med inbetalningen med 
kompletteraden uppgifter med spelarens namn, adress, 10-siffriga personnummer och 
samtliga namn på eventuella familjemedlemmar.  
 
Nu ser vi fram emot en lååååång sköööön sommar – men snart är det dags igen!!! 
 
Med vänlig hälsning styrelsen  
 
genom Ann-Sofie Johansson / kassör 



 
 
 

Verksamhetsplan för Skälby IBK 2012 - 2013 
 
Fortsätta att aktivt förbättra föreningsförutsättningarna vi hemmaarenan, St Ilian. 
- om alla lag lägger ut sina matcher på föreningssidan + sin egen är det lättare att 
följa föreningens verksamhet. 
- kunna vara hejarklackar o varandra. 
- sargvakter åt varandra 
 
Marknadsföra förnening / stärka föreningskänsla  
- alla medlemmar är ambassadörer dvs så fort du har föreningens kläder o logga på 
dig – marknadsför du din förening. 
- om fler har sharkskläder på matcher o cuper. 
 
 
Utveckla föreningens ledare (styrelse, lagledar o tränare). 
 
Starta nya lag 
- Det finns många yngre syskon som vill börja, om de tar med sig kompisar för att 
prova på o att det finns några föräldrar som vill komma o ta hand om dem är det 
varmt välkommet. 
- En plan för att även starta upp ett A-lag herr. 
 
Genomföra utbildningar relevanta till föreningen 
- Föreningsdomare 
- Kost o ”livskunskap” 

- Hur är man en bra lagkamrat? 

Öka regelkunskapen, genom att fokusera på domarutbildningen. 
- föreningen har utbildade domare som kan gå igenom regler o vad som är bra eller 
inte på och utanför planen. 
- från och med det året man fyller 13 år, får man gå föreningsdomarutbildningen. Den 
brukar vara i september. 
 
Öka kunskapen om föreningen hos spelare, ledare, tränare samt föräldrar. 
- hur många vet vilka lag det finns. 
- vad kan man göra för förenignen. 
 
 
 
 
 
Vidareutveckla ”föreningskänslan”. 
- föreningsdag på tex Kristinasborgsbadet, hela klubben med familjer 
- Att flera lag kan hjälpa till på matcher eller tex SM-kval. 
- Gemensamma träningsläger, utlandscuper. 
- Prova på rullstolsinnebandy. 
- Nya lagkort + singelkort för hemsidorna. Så det är samma stil på allt. 
 
 
Shark shopen 
- en ansvarig för sidan behövs. 
- ny hemsida behövs. 
- nya foton behöver göras, med eller utan spelarmodeller. 
- produkterna behöver visas upp, att de finns o vad som är nytt. 
- ev trycka upp lite provtröjor för att kunna få igång någon försäljning. 
 
Flera sponsorer 

- allt är välkommet..... 
- klubben behöver flera sponsorer. Sargen, nya overallerna, matchshortsen osv. 

 


